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Uprzejmie prosze o udzielenie odpowiedzi jak zomierzo Pon zreolizowqc
dokohczenie dokumentocji no monta2 lomp LED wzdlu2 nowego chodniko od
ul. Koliskiej do budynku Dziewinsko 9 ktorq to obiecol Pan w 20i.7r.

mieszkohcom osiedlo male Poludnie.

Pismami GM.0003.5.2017 z dnio 12.09.2017r i GM.0003.5.2017 z dnio
13.11.2017r informuje mnie Pon, 2e dokumentacja jest wykonano ijest
przekazano do uzgodnienio z Zespolem lJzgadnionio Dokumentocji i
Zoklodem energetycznym ENERGA zoi podczas Sesji Rady Miosto Wloclawek
w dniu 19.12.2017r powiodamia Pan mnie i radnych, 2e dokumentocja nie jest

wykonano.

Niniejsza proibo mieszkohc6w jest obywotelsko i bylo zgloszano w dniu
28.08.2017r przeze mnie do realizacji podczas proc nad bud2etem miqsta
na 2078 rok.

Wystqpujq do Pano Prezydenta majqc na wzglqdzie tociiskq regutq pocto

sunt servonda tym somym wierzg, ie dotrzymo Pon wczeSniejszych obietnic
danych mieszkahcom i mnie.
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